
Pohvale USAID-a za plan smanjenja emisija u BiH

Ministar za prostorno uređenje, građevinarstvo i ekologiju Republike Srpske Srebrenka
Golić istakla je da izrada i usvajanje Plana smanjenja emisija u BiH predstavlja, ne samo
izvršavanje obaveza prema Energetskoj zajednici i Direktivi o industrijskim emisijama, nego
i još jedan uspješno izvršen zadatak prema Konvenciji UN o klimatskim promjenama.
Na današnjem sastanku Golićeve sa delegacijom USAID-a u BiH, direktor Misije Piter Dafi
zahvalio je Ministarstvu za prostorno uređenje, građevinarstvo i ekologiju i resornom
ministru za uloženi trud u izradi Plana smanjenja emisija u BiH.
„Vaše nesebično zalaganje, profesionalnost, iskustvo i ekspertiza omogućila je kvalitetnu
izradu ovog dokumenta i dostavljanje Sekretarijatu Energetske zajednice do zadatog roka,
čime je BiH prvi put na vrijeme izvršila svoju obavezu prema Enegetskoj zajednici“, rekao je
Dafi.
Golićeva je podsjetila da je Ministarstvo nadležni organ za sprovođenje Okvirne konvencije o
klimatskim promjenama u BiH, te istakla da se Planom smanjenja emisija u BiH stvaraju
preduslovi za smanjenje emisija iz temoelektrana.
U saopštenju Ministarstva navedeno je da je Golićeva upoznala Dafija i o ostalim
aktivnostima koje se sprovode u okviru obaveza prema Konvenciji UN, napominjući da je
izrada Trećeg nacionalnog izvještaja BiH u skladu sa Konvencijom UN u toku, te da očekuje
da će biti završen do kraja ove kalendarske godine.
Golićeva je naglasila da je rezultat svakog projekta koji Ministarstvo realizuje, između
ostalog, i otvaranje novih radnih mjesta, te podsjetila na aktivnosti koje se sprovode na
harmonizaciji propisa u oblasti zaštite životne sredine.
„Imamo izuzetno korektnu saradnju sa federalnim Ministarstvom ekologije i turizma koja
dokazuje da je usaglašavanje propisa na entitetskom nivou moguće bez krovnih zakona i
prenošenja nadležnosti“, rekla je Golićeva.
Golićeva je obavijestila delegaciju USAID-a da je na posljednjem međuministarskom
sastanku 19. januara insistirala da se sprovođenje svih međunarodnih konvencija u oblasti
zaštite životne sredine, koje je BiH ratifikovala, vrati u okvire institucija.
U ranijem periodu su za kontakt tačke imenovana lica koja sad ne kontaktiraju sa
institucijama i niko nema uvid u izvještaje o izvršavanju obaveza prema ratifikovanim
međunarodnim konvencijama.
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